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Protokół 

ze wspólnego posiedzenia komisji:  

w dniu 20 sierpnia 2024 r. 

 

Budżetowej, Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska i Rolnictwa  

i Komisji Oświaty i Kultury Rady Miejskiej. 

Miejsce posiedzenia: sala narad Urzędu Miasta i Gminy  

Posiedzenie rozpoczęło się o godz. 15:00, a zakończyło o godz. 16:40 

W posiedzeniu udział wzięli członkowie komisji oraz osoby uczestniczące, zgodnie  

z listami obecności stanowiącymi załączniki do protokołu. Posiedzeniu przewodniczył 

Przewodniczący Komisji Budżetowej Dariusz Róg, który powitał wszystkich zebranych oraz 

przedstawił proponowany porządek: 

1. Otwarcie posiedzenia. 

2. Przyjęcie porządku posiedzenia. 

3. Informacja przedstawiciela 18 Pułku Artylerii w zakresie wsparcia ufundowania sztandaru. 

4. Opinia do projektów uchwał RM: 

a) w sprawie zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok, 

b) zmieniająca uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie 

odpadami komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty, 

c) w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczania dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania i 

wykorzystania, 

d) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

e) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego 

Serca Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków, 

f) w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. 

5. Sprawy różne. 

6. Zamknięcie posiedzenia. 

Ad. 2.  

Zaproponowany porządek posiedzenia został przyjęty bez uwag przez członków komisji. 

Ad. 3.   

W krótkim wystąpieniu ppłk Paweł Jędryczka zastępca dowódcy 18 Pułku Artylerii  

w Nowej Dębie oraz pełniący także funkcję prezesa Stowarzyszenia Polskich Artylerzystów  

w Nowej Dębie przedstawił działalność Stowarzyszenia Polskich Artylerzystów Nowa Dęba, 

krótki zarys historyczny powstania oddziału, również zapoznał z władzami oddziału SPArt. 

Nowa Dęba oraz jakie przedsięwzięcia były realizowane w 2024 r. przez oddział m.in. udział 

w Militariadzie. Poinformował, że terenem działania oddziału jest województwo podkarpackie,  

a stowarzyszenie działa na rzecz 18 Pułku Artylerii, który przekształci się w 18 Brygadę 

Artylerii. W dalszej wypowiedzi omówił działalność Oddziału SPArt. Nowa Dęba, podkreślił, 

iż zasadniczym celem oddziału jest zebranie funduszy na sztandar jednostki wojskowej 4289 

pa-Ba. Przedstawił wstępny projekt sztandaru 18 BA oraz kosztorys wyszycia sztandaru. 

Skarbnik Gminy Magdalena Skura wyjaśniła, iż budżet gminy nie daje możliwości przekazania 

darowizny na cel ufundowania sztandaru. Zaznaczyła, że władze gminy podejmą działania, 
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celem propagowania inicjatywy zbierania funduszy do ufundowania przez mieszkańców 

sztandaru.  

Ad. 4. Opinia do projektów uchwał RM: 

a) Magdalena Skura- skarbnik gminy, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały w sprawie 

zmian w budżecie miasta i gminy Nowa Dęba na 2024 rok. Wyjaśniła wszelkie zmiany.  

W dyskusji głos zabrał radny Stanisław Skimina, pytając o wadium w paragrafie gospodarki 

gruntami. Skarbnik wyjaśniła, iż zostało wpłacone wadium, ale zainteresowany nie wycofał się, 

ani też nie zwrócił się o zwrot wadium i zostało ono przedawnione oraz przekazane jako 

darowizna na budżet miasta, jest to kwota 24 000 zł. Następnie głos zabrał radny Stanisław 

Rawski pytając, czy kluby wynajmując salę podpisują umowę z gminą. Burmistrz Wiesław 

Ordon poinformował, iż zasady najmu ustalone są zarządzeniem burmistrza. Komisja 

Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- 3 głosy „za”. 

b) Elżbieta Gil- sekretarz gminy, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały zmieniającej 

uchwałę w sprawie wyboru metody ustalenia opłaty za gospodarowanie odpadami 

komunalnymi, ustalenia stawki takiej opłaty oraz zwolnienia z opłaty. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała 

projekt uchwały - 3 głosy „za”. 

c) Grzegorz Ordon –  BOJS w Nowej Dębie, odczytał uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie ustalenia trybu udzielania i rozliczenia dotacji dla publicznych i niepublicznych 

podmiotów oświatowych prowadzonych przez osoby prawne i fizyczne inne niż jednostka 

samorządu terytorialnego oraz trybu przeprowadzania kontroli prawidłowości ich pobrania  

i wykorzystania. W dyskusji głos zabrał radny Stanisław Skimina, prosząc o rozwinięcie 

pojęcia dotacji i subwencji. Grzegorz Ordon wyjaśnił, iż uchwała ta jest ujednoliceniem 

wszystkich uchwał a subwencja jest to dotacja na każdego ucznia plus wskaźnik. Natomiast 

kwota na ucznia to kwota otrzymana od ministerstwa plus wskaźnik. Więcek pytań nie było.  

Komisja Budżetowa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- 3 głosy „za”. Komisja Oświaty 

i Kultury pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały- 4 głosy „za”. 

d) Magdalena Stróż – kierownik Referatu GPN, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego Serca 

Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 3 głosy „za”. 

e) Magdalena Stróż – kierownik Referatu GPN, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko –  Katolickiej p.w. Najświętszego Serca 

Pana Jezusa w Tarnowskiej Woli na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. Pytań w związku  

z przedstawionym projektem uchwały nie było. Komisja Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, 

Ochrony Środowiska i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 3 głosy „za”. 

f) Magdalena Stróż – kierownik Referatu GPN, odczytała uzasadnienie do projektu uchwały  

w sprawie przyznania dotacji celowej Parafii Rzymsko-Katolickiej p.w. Św. Stanisława 

Biskupa i Męczennika w Chmielowie na prace konserwatorskie, restauratorskie lub roboty 

budowlane w ramach Rządowego Programu Odbudowy Zabytków. W dyskusji głos zabrał 

radny Stanisław Skimina pytając, czy jest wpisane we wniosku co ma być wykonywane. 

Magdalena Stróż poinformowała, iż we wniosku wpisane jest „najistotniejsze prace 

konserwatorskie”. Komisja Gospodarki Przestrzennej, Inwestycji, Ochrony Środowiska  

i Rolnictwa pozytywnie zaopiniowała projekt uchwały – 3 głosy „za”. 

Ad. 5. Sprawy różne. 

W sprawach różnych radni zwracali się z pytaniami w kwestii składania wniosków o dotacje, 

czy na świetlicę, jako zabytek można by było złożyć wniosek oraz czy te wnioski dotyczyły 

tylko kościołów. Również w tym punkcie radni dyskutowali na temat wsparcia wojska  

w kwestii ufundowania sztandaru, bądź pomocy w propagowaniu tej inicjatywy wśród 
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mieszkańców. Na koniec dyskusji, radny Marian Tomczyk, zwrócił się z prośbą o poprawienie 

nawierzchni w miejscu wyremontowanego hydrantu w miejscowości Cygany, ponieważ 

nawierzchnia po remoncie się zapada.  

Ad. 6. Zamknięcie posiedzenia. 

Po wyczerpaniu porządku obrad, przewodniczący posiedzenia Dariusz Róg ogłosił zamknięcie 

połączonego posiedzenia komisji stałych RM. 

 

   Przewodniczący posiedzenia 

              Dariusz Róg 

  

 

 

Przygotowała: Karolina Mikołajczyk  


